
 Dagsorden til bestyrelsesmøde d. 23. januar 2024 kl. 19.30-21.30 hos Jonas 

Til stede Malene Jakobsen 

Lars Skytte Christoffersen 

Bianka Adriana Sierzant 

Heidi Tang Homilius 

Line Graabæk Jensen  

Jeppe Deleuran Kristensen 

Jonas Friis 

Susanne Mogensen 

Margit Hauge Johnsen 

 

1. Siden sidst  Er der noget nyt fra forrige referats punkter? 

Intet at bemærke 

2. Nyt fra 

børnehaven 

Susanne læser op fra personalemødets referat. 

Der har været 3 personalemøder siden sidste bestyrelsesmøde. Mange gode 

historier. Det næste års aktiviteter er planlagt, og lagt i Aula. 

Møderne afholdes fremover fra 16:30, da der meget sjældent er børn efter det 

tidspunkt. 

 

3. 

Læringssamtale 

 

Hvad er det? Hvad skal vi? Margit fortæller lidt om læringssamtalen, dens afsæt 

og årets tema 

Temaet er Børnedemokrati med udgangspunkt børnemiljøundersøgelsen der er 

gennemført. Hvordan sikres det at børnene også oplever at de er med til at 

bestemme. 

Opfølgning på læringssamtalen til næste bestyrelsesmøde, evaluering og 

vurdering af hvordan forældrene kan inddrages. 

4. Kort 

opdatering på 

regnskab 

 

Et lille overskud op 20-30.000 i 2023 (regnskabet er ikke afsluttet endnu). 

Budgettet for 2024 er ændret i forhold til tidligere. Feks er den del der hedder 

Bygningsmidler blevet taget ud, da Aarhus Kommune har ændret politik for 

hvordan midlerne bliver tildelt. 

Der ses ind i at der er 15 timer mindre efter sommerferien (støttetimer) 

5. Bredere 

børnefællesskaber 

– dagtilbud for 

alle (nyt tiltag fra 

Århus kommune). 

 

Tiltag der skal opkvalificere personalet i daginstitutioner inden for 

specialpædagogik, så der kan inkluderes flere børn i de ’normale’ dagtilbud. 

6. Opdatering på 

legepladsen 

 

Byggetilladelsen til det nye cykelskur er stadig ikke i hus. Der er, efter krav fra 

kommunen, blevet indhyret et ingeniørfirma til at søge byggetilladelsen. 

Gyngestativansøgning er nu hos Nordea-fonden, der er ikke et tilsagn, men 

spørgsmål om bæredygtighed i projektet. 

Det er forventningen at begge projekter gennemføres i løbet af 2024. 

 

Forældreinvolvering: 

Jeppe tager kontakt til Margit efter næste personalemøde (22/2), om at få 

beskrivelserne af ’vandland’, for at få det konkretiseret. 



Margit graver i arkiverne, for at finde listen over ønsker og ideer. 

Byggesandkasse 

Hævet bålplads 

Underlag på cykelbanen 

Benzin-station (el-lader!) 
7. Evt Kæmpe ros til personalet for at håndtere udfordringerne i december! 

 


